# Students' arrival and dismissal timings and procedures Effective from Sunday 18/09/2022

#### Students' Morning Arrival Procedure

- School gates will be open only at 6:30 am
- Preschool to K students should use gate 3 and then door (D3) only during their arrival time at 7:00 am
- Grades 1 to 8 students should use gate 2 and then door (D2) only during their arrival time at 7:00 am

#### Students' Afternoon Dismissal Procedure

- Preschool to K students should be collected by the parents (using gate 3) directly from the classrooms using the doors facing the outdoor area of each classroom. (Refer to the below map)
- Gate 3 will be open from 1:15 pm to 2:15 pm only
- Grades 1 to 3 students should be collected by the parents (using gate 2) directly from the Canteen (using Canteen gates 1 or 2). Canteen location is in the middle of the school and car parking is near door (D2). (Refer to the below map)
- Grades 4 to 8 students should be collected by the parents (using gate 2) directly from the Gym hall (using Gym gates 1 or 2). (Refer to the below map)
- Gate 2 will be open from 2:00 pm to 2:30 pm

Note:

All school gates will be closed from 12:30 pm to 1:15 pm

# إجراءات وصول و مغادرة الطلاب ابتداءً من يوم الأحد الموافق 2022/09/18

## إجراءات وصول الطلاب صباحا

- سوف تفتح بوابات المدرسة فقط عند الساعة 6:30 صباحا
- يجب على طلاب مرحلة ما قبل الروضة الى الروضة الثانية استخدام البوابة رقم 3 ثم الباب (D3) فقط خلال وقت وصولهم عند الساعة 7:00 صباحا
- يجب على طلاب الصفوف من الأول الى الثامن استخدام البوابة رقم 2 ثم الباب (D2) فقط خلال وقت وصولهم عند الساعة 7:00 صياحا

### إجراءات مغادرة الطلاب بعد الظهر

- يجب أن يتم اصطحاب طلاب مرحلة ما قبل الروضة إلى الروضة الثانية من قبل أولياء الأمور (باستخدام البوابة رقم 3) مباشرة من الصفوف الدراسية باستخدام الأبواب المواجهة للمنطقة الخارجية لكل صف دراسي (معاينة مرفق الخريطة أدناه)
  - تفتح البوابة رقم 3 فقط من الساعة 1:15 ظهرا حتى الساعة 2:15 ظهرا
- يجب أن يتم اصطحاب طلاب الصفوف الأول الى الثالث من قبل أولياء الأمور (باستخدام البوابة رقم 2) مباشرة من المقصف المدرسي. (باستخدام بوابات المقصف المدرسي 1 أو 2) يقع موقع المقصف في وسط المدرسة كما يقع موقف السيارات بالقرب من الباب (D2) (معاينة مرفق الخريطة أدناه)
- يجب أن يتم اصطحاب طلاب الصفوف الرابع إلى الثامن من قبل أولياء الأمور (باستخدام البوابة رقم 2) مباشرة من قاعة الرياضة (باستخدام بوابات قاعة الرياضة 1 أو 2) (معاينة مرفق الخريطة أدناه)
  - تفتح البوابة رقم 2 من الساعة 2:00 ظهرا حتى الساعة 2:30 ظهرا

ملاحظة:

تقفل جميع بوابات المدرسة من الساعة 12:30 ظهرا حتى الساعة 1:15 ظهرا

